
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 
 

Protokół nr V/24 

V Sesja w dniu 19 lipca 2024  

Obrady rozpoczęto 19 lipca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:45 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.  

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Beata Kołota 

8. Dawid Konwiński 

9. Maciej Kuligowski 

10. Sebastian Mędlewski 

11. Łukasz Owieśny 

12. Szymon Raczyński 

13. Katarzyna Stamm 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Justyna Zielińska 

Nieobecni, usprawiedliwiony: Radna Agnieszka Dorawa, Radna Beata Kołota, Radna 

Jowita Dec.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

     Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do porządku obrad V sesji ?  

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 8 tj. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim oraz nadania jej statutu. Powodem było doprecyzowanie ordynacji wyborczej 



zawartej w projekcie uchwały. Projekt będzie przedstawiony na kolejnej sesji Rady Miejskiej 

w Solcu Kujawskim. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku ?  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna 

Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Maciej Kuligowski nie brał udziału w głosowaniu. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego 

porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna 

Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Maciej Kuligowski nie brał udziału w głosowaniu. 

Zmieniony porządek obrad V sesji (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Regulaminu 

Targowiska przy ul. Garbary w Solcu Kujawskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 21 czerwca 2024 r. właściwemu 

organowi.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

D. Chojnacki- Przewodniczący RM- poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej 

w Solcu Kujawskim Panią Annę Pioterek o wręczenie zaświadczenia Panu Maciejowi 

Kuligowskiemu o wyborze na Radnego RM w wyborach uzupełniających, które odbyły się  

14 lipca 2024 r. 

D. Chojnacki- Przewodniczący RM- poprosił Pana Macieja Kuligowskiego o złożenie 

ślubowania. 

Przypomniał, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołany Radny 

wypowiada słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący poprosił zebranych o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców”. 

M. Kuligowski- odpowiedział „Ślubuję”. Tak mi dopomóż Bóg. 



Przewodniczący RM poinformował, że od tego momentu Rada Miejska obraduje w składzie 

12 osobowym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 

Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/29/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.4) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024-2043. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  



 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024-2043. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski nalata 2024-2043..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 

Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/30/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- przedstawił ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 

Gminy Solec Kujawski. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 

Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/31/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- przedstawił ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika 

Gminy Solec Kujawski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 



Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/32/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Regulaminu 

Targowiska przy ul. Garbary w Solcu Kujawskim. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- przedstawił ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radny RM. D. Konwiński- poddał pod wątpliwość czy zasadna jest zmiana regulaminu 

Targowska, aby w 1 i 3 niedzielę było czynne targowisko. Mieszkańcy przyzwyczaili się, że 

niedziela to dzień wolny od handlu. Zaznaczył, że Gmina nie ma z tytułu opłaty targowej 

dużych dochodów.. Radny D. Konwiński podkreślił, że będzie głosował przeciwko podjęciu 

ww. uchwały. Niedziela powinna być czasem odpoczynku. 

Radny RM M. Kuligowski- podzielił zdanie Radnego RM D. Konwińskiego. Podkreślił, że 

rozsądnie byłoby dostosować Regulamin Targowiska do terminów niedziel handlowych 

ogólnopolskich.  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że zamysłem zmiany 

Regulaminu nie było to, aby w niedzielę odbywał się typowy handel. Miałoby to funkcjonować 

jako „pchli targ”. Pomogło by to w integracji środowiska. 

Radny RM D. Konwiński- W projekcie uchwały nie były dokładnie doprecyzowane zmiany 

Regulaminu. Po wyjaśnieniach Burmistrza Adama Michalaka Radny D. Konwiński 

poinformował, że będzie za podjęciem uchwały. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że nie zostało wszystko 

dokładnie przekazane na komisjach. Zamysł zmian Regulaminu to „pchli targ”. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie nadania Regulaminu Targowiska przy ul. Garbary w Solcu Kujawskim. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Regulaminu Targowiska 

przy ul. Garbary w Solcu Kujawskim..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 

Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/33/24 została podjęta jednogłośnie (zał.8) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 21 czerwca 2024 r. 

właściwemu organowi. 

Radna RM M. Szewczyk- przedstawiła ww. projekt uchwały 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z 

dnia 21 czerwca 2024 r. właściwemu organowi. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 21 czerwca 2024 r. właściwemu 

organowi..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, 

Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna 

Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska 

NIEOBECNI (3) 

Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Beata Kołota 

Uchwała Nr V/34/24 została podjęta jednogłośnie (zał.9) 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy Radni chcieliby złożyć jakieś zapytania czy 

wnioski ? 

Radny RM S. Mędlewski- zapytał, co się będzie działo z mieszkańcami, zamieszkujących 

budynek przy dworcu należącego do PKP? Czy mieszkańcy otrzymali nowy lokal, oraz co 

będzie się działo dalej z tym budynkiem? Jakie są na ten moment informacje w tej sprawie? 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- Lokatorzy otrzymali od PKP propozycję 

wyprowadzenia poza teren Solca Kujawskiego. Początkowo mieszkanka przyjęła propozycję 

PKP, po czym zrezygnowała. W urzędzie poprosiła o lokal zastępczy od Gminy. W tym 

tygodniu odbędzie się spotkanie z PKP, na którym poruszony zostanie temat przejęcia budynku, 

oraz o rozwiązaniu sytuacji mieszkaniowej. Burmistrz zapewnił, że mieszkańcy nie pozostaną 

bez lokalu zastępczego. 

Radny RM W. Elszyn- zapytał o rozdysponowanie środków i  oceny zgłoszeń  

w organizacjach pozarządowych w ramach działań pozakonkursowych. Poinformował,  

że otrzymał wiele sygnałów od organizacji pozarządowych, iż brakuje transparentności  

w przyznawaniu tych środków. Zaapelował, aby w przyszłym roku budżetowym kryteria 

składania ofert były jasno określone, oraz aby do oferentów trafiała przejrzysta informacja  

z jakiego względu środki zostały przyznane lub nie przyznane.  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- Poinformował, że udzieli kompletnej  

i wyczerpującej odpowiedzi na piśmie. 



Radny RM D. Konwiński- podziękował za przesłane pismo z 3 lipca 2024 r. w sprawie 

projektu „Przebudowa części pomieszczeń budynku krytej pływalni w Solcu Kujawskim na 

potrzeby uruchomienia sauny i komnaty solnej”. W piśmie powoływano się na umowę, która 

nie została dołączona. Radny poprosił o przesłanie umowy. Wspomniał o środkach jakie Polska 

może otrzymać w latach 2021-2027 z Unii Europejskiej- 100 mld euro. Zaznaczył,  

że w budżecie Gminy zaplanowano środki zewnętrzne na kwotę 13 mln złotych. Czy nie warto 

by było powołać dodatkową komórkę, która pozyskiwała by środki zewnętrzne. Należy 

spojrzeć ile środków zewnętrznych możemy pozyskać jako Gmina. Radny wrócił do tematu 

pisma z dnia 3 lipca 2024 r. na każdym etapie inwestycji jest możliwość złożenia aneksu  

do instytucji pośredniczącej, jaką jest lokalna Grupa Działania. Takich działań w Gminie nie 

było. Radny d. Konwiński pokreślił, że sam rozliczał wiele wniosków unijnych.  Podkreślił,  

że 13 mln złotych to nie jest zbyt duża kwota. Możemy kilkakrotnie powiększyć te środki. 

Każde środki unijne niosą za sobą środki własne. Zwrócił się do nowego Skarbnika Gminy 

Solec Kujawski, że są pewne instrumenty, aby te środki własne pozyskać.  

Radny RM W. Elszyn- w nawiązaniu do wypowiedzi Radnego Dawida Konwińskiego, 

poprosił o przesłanie wniosku oraz umowy do projektu „Przebudowa części pomieszczeń 

budynku krytej pływalni w Solcu Kujawskim na potrzeby uruchomienia sauny i komnaty 

solnej”. 

Radny RM S. Mędlewski- zaapelował do Burmistrza w kwestii projektów do Soleckiego 

Budżetu Obywatelskiego. Mamy Kompleks naturalnych tras rowerowych, ale niestety brak jest 

monitoringu. Monitoring jest bardzo potrzebny w tym miejscu. Zapytał, jak często jest tam 

regulowany porządek? Zaapelował do wszystkich wnioskodawców, aby w swoich wnioskach 

uwzględniali monitoring.  Zaapelował o częstsze wizyty Policji, aby móc korzystać z tras 

rowerowych przez wiele lat a nie kilka sezonów. 

Radny RM M. Kuligowski- podziękował wszystkim mieszkańcom za oddane głosy  

w wyborach uzupełniających do RM w Solcu Kujawskim, które odbyły się 14 lipca 2024 r.,  

a także zapewnił, że jest radnym wszystkich mieszkańców.  

Pani Alina Kowalska- podziękowała za wieloletnią współpracę wszystkim jednostkom, 

Radzie Miejskiej obecnej i byłej kadencji, a także wszystkim współpracownikom Urzędu. 



 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.45. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

  

 

Przygotował(a): Ewelina Kubiak 

 

 


